



ធនាគារពាណិជ្ជកម្ម 第一商業銀行 First Commercial Bank

1. 中文公告

尊敬的貴賓您好

為推廣使用東幣支付的政策，加快東幣的流通，將對持有本行有效美元帳戶，且尚未持有東幣帳戶之客戶，於2025年6月30日為您加開東幣帳戶，以提供您多樣便捷的支付方式及銀行交易之體驗。

如果您在2025年6月30日前，未透過客服電話【(+855)23-210-026】或電子信箱 i918b@firstbank.com.tw 請求終止加開東幣帳戶，將視為同意。

如果您有任何疑問，可以透過客服電話【(+855)23-210-026】或電子信箱 i918b@firstbank.com.tw 與我們聯繫。感謝您的支持與配合，祝福您一切順心！





ធនាគារពាណិជ្ជកម្ម
第一商業銀行
First Commercial Bank

2. 英文公告 ANNOUNCEMENT

Dear valued customers

In order to promote the use of KHR(Khmer Riel) currency for payment and provide a variety of convenient services, payment methods and banking transaction experience to our valued customers, we shall automatically open a KHR(Khmer Riel) account for customers who only have an active USD or foreign currencies account in our bank starting from 2025/06/30.

If request for termination of KHR account opening is not made through our customer service hotline **【(+855)23-210-026】** or email to **i918b@firstbank.com.tw** before June 30, 2025, it will be deemed to be consent.

If you have any questions, please contact us through our customer service hotline **【(+855)23-210-026】** or email to **i918b@firstbank.com.tw**
Thank you for your support in our banking services and wish you all the best!





សេចក្តីជូនដំណឹង អំពីការបើកគណនីប្រាក់រៀល ដោយស្វ័យប្រវត្តិ

ជូនចំពោះអតិថិជនជាទីគោរព!

ដើម្បីលើកកម្ពស់ការប្រើប្រាស់រូបិយប័ណ្ណKHR(ប្រាក់រៀល) សម្រាប់ការទូទាត់ និង ផ្តល់នូវសេវាងាយស្រួល វិធីសាស្ត្រទូទាត់ និងបទពិសោធន៍ប្រតិបត្តិការធនាគារដល់អតិថិជនដ៏មានតម្លៃរបស់យើង យើងនឹងបើកគណនីប្រាក់រៀល ដោយស្វ័យប្រវត្តិសម្រាប់អតិថិជនដែលមានគណនីតែប្រាក់ដុល្លារអាមេរិក ឬរូបិយប័ណ្ណបរទេសនៅក្នុងធនាគាររបស់យើងចាប់ពីថ្ងៃទី ៣០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ ២០២៥។

ប្រសិនបើសំណើរសុំការបញ្ចប់ការបើកគណនីប្រាក់រៀលមិនត្រូវបានធ្វើឡើងតាមរយៈខ្សែទូរស័ព្ទបន្ទាន់សេវាអតិថិជនរបស់យើង [(+៨៥៥)២៣-២១០-០២៦] ឬអ៊ីម៉ែលទៅកាន់ i918b@firstbank.com.tw មុនថ្ងៃទី ៣០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ ២០២៥ វានឹងត្រូវបានចាត់ទុកថាជាការយល់ព្រម។

ប្រសិនបើមានចង្វល់ផ្សេងៗ សូមទំនាក់ទំនងមកយើងខ្ញុំតាមរយៈលេខទូរស័ព្ទទាន់ហេតុការណ៍ផ្នែកសេវាអតិថិជន [(+៨៥៥)២៣-២១០-០២៦] ឬអ៊ីម៉ែលទៅកាន់ i918b@firstbank.com.tw សូមអរគុណចំពោះការគាំទ្ររបស់លោកអ្នកក្នុងការប្រើប្រាស់សេវាកម្មធនាគាររបស់យើង ហើយសូមជូនពរឱ្យមានសុខភាពល្អ។

